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Írásbeli kérdés
a Magyar Országgyűlés elnöke részére
HELYBEN

országgyűlési képviselő

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánunk feltenni

Szabó Pál miniszter úrhoz
„Miért nem egységesek az azonos funkciójú utakra kiadott gátközlekedési engedélyek?” címme l

Tisztelt Miniszter Úr !

Másodszor is kénytelen vagyok megkérdezni ugyanezt, mivel hasonló címmel feltett írásbeli
kérdésemre írott válaszában Miniszter Úr épp arra nem tér ki, ami a helyi lakosság, önkormányzatok, civi l
szervezetek, horgászok legnagyobb dilemmája : hogyan lehetséges, hogy a Tisza-tó Szolnok megyei
szakaszán, ugyanazon pályázati forrásból megépült kerékpárúton a hatóságok miért engedélyezték a
gépjárművel való közlekedést, a heves megyei Poroszlótól Kisköréig terjed ő szakaszon pedig miért nem ?
Nem országosan egységes jogszabályok szerint hozzák meg a közlekedési hatóságok határozataikat? M i
indokolja az ugyanolyan funkcióval bíró utak eltér ő engedélyezését?

Miniszter Úr álláspontja szerint a horgászati lehetőség nem vált korlátozottá, holott az
árvízvédelmi töltésen a horgászok a kerékpárút megépítéséig a Vízügyi Igazgatóság által kiadott ráhajtás i
engedéllyel közlekedhettek, horgászhelyeiknél megállhattak, ahogyan ez Szolnok megyében a kerékpárút
átadása után is, jelenleg is lehetséges .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az idegenforgalmi szezon vége felé közeledve látható, hogy ez az intézkedése nagy károka t
okozott a hátrányos helyzetű településeknek, sok ide látogatót elriasztott a horgászhelye k
megközelíthetetlensége . Az elégedetlenség nem csillapodott, az érintettek és a széles közvélemén y
igazságtalannak érzi a járműforgalom teljes kizárását, a helyi média gyakran foglalkozik a kérdéssel .

A következő szezonig megnyugtató megoldást kell találnunk a helyzetre, mert szépen fejlődő
idegenforgalmunk elsorvad, benne fekvő sok-sok munkánk értelmetlenné válik, teherré válik a fejlesztés .
Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter Úrtól .

Budapest, 2008 . szeptember 3 .

Tisztelettel :

odó Lajos
országgyű lési képviselő
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